
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bemutatkozás 
 

  Farkas Sophie Zoenak hívnak. 1997‐ben születtem Wyandotte‐ban. Budapesten lakom 

albérletben.  Szabadidőmben  zenélek,  kreatívkodom  és  sportolok.  Már  gimnáziumban  is 

biológia  tagozatra  jártam, majd  2015‐ben  kezdtem  a  Biológia  BSc‐t,  amit  a  tervek  szerint 

jövőre  fejezek  be.  A  molekuláris  növénybiológia  és  a  biokémia  érdekel.  Másodévesként 

kezdtem TDK‐zni, ami azóta is nagyon motivál mindenben. 

A második félévben jelentkeztem mentornak, majd be is válogattak, így segíthettem a 

gólyákat a mentori munkámmal. Ezek után  jelentkeztem képviselőnek és  tisztségviselőnek. 

Kicsit  több  mint  egy  éve  vagyok  szakterületi  koordinátor,  és  az  előző  ciklusban  képviselő 

voltam.  Képviselőségem  folytatom  ebben  a  ciklusban  is,  és  szeretném  a  tisztségviselői 

munkámat is folytatni. 

A  tisztséget  3  hónapig  szeretném  betölteni,  amíg  felkészítem  a  leendő  szakterületi 

koordinátort. Egyelőre két lelkes jelentkező van. (Reklám: Ha érdekel a tisztség, keress meg!) 

 

Szakterületi szervezetek 
 

BReKi (Biológus Rendszeres Kirándulások) 

  Előző pályázatomban szerepelt, hogy újra szeretném éleszteni a BReKi‐t. Ez sikerült is 

egy  lelkes  vállalkozóval.  Azóta  már  meg  is  volt  az  első  nagyobb  szabású  program,  egy 

emberboncoláson való részvétel. Következőnek szeretnénk a Body kiállításra közösen elmenni 

(aki még nem látta, jöjjön). Most, hogy itt a tavasz, remélhetőleg túrázni  is eljutunk, akár a 

Környezettudományi Klubbal együtt. 

 

RuBiSCo (Rutinos Biológia Szakterületi Korrepetálás) 

  Másodévesként  én  is  korrepetitor  voltam,  Matematika  1  és  2  gyakorlatokból 

segítettem  hallgatótársaimat.  Tudtommal  a  rendszer  jól  működik,  a  hallgatóknak  sok 

korrepetálási lehetőségük van. 

 

Dinein (citoszkeletális motorfehérje) 

  Ez a múlt homályába vesző mozis klub, melyet újra el lehetne kezdeni szervezni. Az új 

tanterv miatt az alsóbb évfolyamoknak kevesebb órájuk  lesz,  így talán nagyobb érdeklődés 

várható  egy  délutáni  közös  mozi  iránt.  Elsősorban  természetfilmekre  gondoltam,  hisz 

mégiscsak természettudósok vagyunk. Ezt idén már nem tervezem megvalósítani (nyakunkon 

a vizsgaidőszak), viszont, ha nyáron átadom a szakterületi koordinátorságot, akkor ezt szívesen 

megszervezem. 

   



Mentorok és Képviselők 
 

  Nagy  Anikóval  hétfőn  tartunk  egy  képviselő  képzést  (HÖK  gyorstalpalót),  hogy  a 

képviselők az Alakuló Küldöttgyűlésre mindent tudjanak. (Ezt előbb kellett volna.) 

  A mentor eseményeken eddig részt vettem, szerintem kezd összeszokni a csapat, én 

nagyon megkedveltem mindannyiukat. 

 

Események 
 

  Idei újításom volt a Szakterületi Google Calendar, melyet, ha az ember hozzákapcsol a 

Google fiókjához és a telefonján szinkronizálja a naptárát, bárhol és bármikor, még wifi nélkül 

is meg tud nézni. Így könnyedén tájékozódhat a szakterületi és egyetemi eseményekről. Sajnos 

még nem használják túl sokan, így cél ennek a népszerűsítése. 

  Kezd kialakulni egy nagyobb hallgatói csoport, akik közül valaki mindig tud segíteni egy‐

egy esemény megszervezésében/lebonyolításában. Ha ők nem lennének, nagyon sok minden 

nem  valósulhatna  meg.  Ezúton  is  köszönöm  a  SzaCs‐nak  (Szakterületi  Csoportnak),  hogy 

segítik a szakterületi élet szervezését. 

  Az Educatio‐n minden nap képviseltetjük magunkat egy hallgatóval. A nyílt nap kicsit 

nagyobb  falat,  mert  mindig  rengeteg  érdeklődő  van.  Szeretném,  ha  megmaradna  az  a  jó 

szokásunk, hogy szerzünk sztereo‐ és fénymikroszkópot, állati‐ és növényi metszeteket, hogy 

valóban  érdekes  standdal  tudjuk  fogadni  a  leendő  biológus  hallgatókat.  Sajnos  mindig 

túltelítődnek  a  tanszéklátogatós  csoportok,  de  ezzel  nem  tudunk  mit  kezdeni,  mert  a 

befogadóképességet ebben az esetben nem lehet bővíteni. Talán egy csoport állhatna csak 2 

tanszékből  és  ezzel  a  társaságot  több  részre  tagolhatnánk.  Tavaly  a  PontOttPartin  is  ott 

voltam, ahol együtt izgulhattam a végzősökkel. 

  Remélem, a Csússzunk Együtt eseményből hagyomány válhat, idén másodszorra lett 

megszervezve  a  közös  jégkorcsolyázás  a  Városligeti  Műjégpályán,  a  vizsgaidőszak  utolsó 

napján. 

A Bio‐Fiz Felező beválni látszik, idén harmadszor buliztunk együtt a képzésük felénél 

járó hallgatókkal és oktatóinkkal. 

Most  először  hirdettük  meg  az  Endocitózist,  ami  az  érdeklődők  bevonása  a 

(szakterületi) közéletbe. Nagyon jól sikerült, sokan voltunk és jó hangulatban telt. 

  Idén  is  kisátrazunk  a  LEN  Civil  Falujába,  és  várunk  mindenkit  sok  szeretettel  a 

Biosátorban kártyajátékokkal és sörponggal! 

   



Tanulmányi ügyek 
 

  Létrehoztam egy Google Excelt,  ahova mindenki  fel  tudja  írni, hogy milyen  tárggyal 

milyen problémája van. Például a hallgatók itt jelezhetik, ha abszolválásig csak egy lehetőségük 

van  egy  tárgyból  vizsgázni,  vagy  esetleg  nincs  is  vizsgaalkalom meghirdetve.  Ez  a  táblázat 

megkönnyíti  az  információáramlást  és  csökkenti  az  üzenetek  számát  (amelyek  könnyen 

elvesznek az éterben). 

  Tervezek  ilyet  csinálni  következő  félévre  is,  mert  az  új  tanterv  miatt  sok 

tárgymeghirdetési  probléma  is  lesz  (ahogy  idén  is  volt).  Ez  tavasszal  is  megkönnyítette  a 

munkámat. 

 

Hibáim 
 

  Kevés szakterületi csoport ülést tartok, mert úgy gondolom, hogy az internet megfelelő 

kommunikációs eszköz. A beszámolóim lehet, hogy nem elég részletesek, mert úgy gondolom, 

hogy a képviselők három oldal felett bele sem olvasnak, ezért próbálok tömören fogalmazni. 

A szakterületi oldal (biosz.elte.hu) nincsen frissen tartva, mert úgy gondolom, hogy minden 

információt 5 Facebook csoportba és a Facebook‐oldalra kirakni épp elég. 

Ezeken megpróbálok változtatni! 

 

Kérem a következőt! 
 

  Elkezdtem az utódképzést. Ha megválasztásra kerülök, akkor a tervek szerint júliusban 

át is adom a tisztséget, hogy a gólyák már az új szakterületi koordinátorral ismerkedjenek meg.  

 

 

Köszönöm, hogy elolvastad! 

Ha bármi kérdésed volna, keress bizalommal! 

Farkas Sophie Zoe 

szofi.zoe@gmail.com 

Lőportárdűlő, 2018. 05. 05. 


